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Hög tid för en hållbar stadshusrestaurang 

2018 är året då en ny upphandling av driften av Nacka stadshus restaurang påbörjas. 
Kravspecifikationer ska tas fram, riktlinjer sätts upp. Nu har vi som kommun och 
huvudman ett guldläge att via upphandlingen styra mot en mer hållbar restaurang- 
och cateringverksamhet som riktar sig både mot kommunens anställda och besökare. 

Att ge utrymme till en hållbar restaurang betyder krav på hållbar resursanvändning 
och livsmedel. Det betyder ett hållbarhetstänk genom hela kedjan: från upphandling 
till val av anordnare med verksamhet. Det kan betyda ett nytänk med val av konsulter 
och arbetssätt. Hållbara restauranger1 är t.ex. en grupp företag och organisationer 
som verkar för restaurangers ekonomiska, ekologiska och sociala ansvar som tagit 
fram en verktygslåda2 för att hjälpa till i uppstarten. 

Säkerligen finns det god expertis och flera organisationer som arbetar med och för en 
hållbar restaurangverksamhet. I Nacka behöver vi bara bestämma oss för att vi tycker 
det är viktigt och arbeta för detta. Ha hållbarhet som ett kriterium. En hållbar 
stadshusrestaurang kan även väcka intresse och vara intressant för andra 
verksamheter i kommunen att studera och ta goda exempel ifrån. 

 

 

Mot bakgrund av detta föreslår Miljöpartiet att: 

 Stadshusrestaurangen drivs med ett hållbarhetstänk och att kommunen inför 
kommande upphandling ställer krav på detta eventuellt genom att ta hjälp av 
konsulter, experter eller andra restaurangverksamheter som redan gjort denna 
resa. 

---------------------- 
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1 Se https://www.uandwe.se/customers/hallbara-restauranger/ respektive 
https://www.facebook.com/pg/hallbararestauranger/about/?ref=page_internal  
2 Se https://prezi.com/view/jJLEESMWO9egpSWUUeIM/  


